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SLOVENSKO: A ešte k tomu taká, ktorá sa dá ťažko prehltnúť a je mimoriadne horká, lenže ako sa
hovorí, dobrá medicína je horká. A niekto môže namietať, že táto medicína je príliš horká a horšia,
než samotná choroba, ktorú by mala liečiť a to by sa nemalo diať. Ja s týmito námietkami nesúhlasím,
Matelko nie je horšia medicína, než tá choroba, ktorú by mala liečiť.

O aké choroby by malo ísť?

Neochota riešiť vlastné záležitosti (a to vyžaduje aj preverovanie a skúmanie vecí), neochota niesť
zodpovednosť za seba a za svoje činy a nezodpovednosť v takej kombinácií, že je to na Darwinovu
cenu. Však stačí si spomenúť na „hodím to Čaputovej, lebo je slušná“, alebo „hodím to Matovičovi,
aby bola sranda“ a to preto „leboFico“, a z Čaputovej sa vykľul aj v lepšom prípade slušný pokrytec
(v horšom vlastizradca) a kvôli Matelkovi máme síce srandu prakticky na týždennej báze, ale do
smiechu je z neho málokomu. Len prosím, keď to dotyčným pripomeniete, dávajte pozor ako to
robíte, lebo namiesto škrípania zubov a kriku môžete skončiť s fackami, alebo so zlomeným nosom.
Hlavne keď spomeniete, čo vyviedol posledné dva-tri týždne.

 

 

 

 

Čo zas vyviedol?

Nuž okrem toho, že obvinil Kolíkovú z palácového prevratu, vypustil z úst tieto veci:

Povedal, že síce verejné hádky sú otravné, ale úprimné.

Prerozdelenie peňazí mestám zapísaným v zozname UNESCO sa presunulo z ministerstva
financií pod rezort kultúry.

Pre živnostníkov likvidačné daňové reformy.

Posledné dve veci v podstate zlikvidovali Sulíkovu voličskú základňu a obvinenie Kolíkovej bol
vlastne odkaz Sulíkovi, aby príliš nevyskakoval, lebo vie, čo chystajú a má pripravené protiťahy. Ide
totiž o to, že klany v mestách zapísaných na zozname UNESCO nielen žili z tých peňazí, ale rovno z
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nich zbohatli a pri voľbách väčšinou podporovali SaS a liberálov, pretože Fico od nich chcel, aby
„kŕmili tú kravu, ktorú doja“. Teraz im však oznámili, že môžu na tie peniaze zabudnúť. Nuž a ísť
teraz za Sulíkom sťažovať sa kvôli peniazom je rovnako účinné ako ísť na lampáreň, lebo ten nielenže
nič nevybaví, ale Matelko verejne zatopí tak týmto klanom, ako aj Sulíkovi, a sem smeruje tá
poznámka o hádkach a čiastočne aj to obvinenie Kolíkovej. Toto nepriamo potvrdzuje aj to, že chlapci
a dievčatá z Levoče po tom, čo im Matelko oznámil, že ich financovanie z UNESCO pôjde cez
ministerstvo kultúry, na to reagovali tak, že požiadajú o vyškrtnutie zo zoznamu UNESCO – asi majú
tušenie, kam to smeruje.

Prečo to a tamto?

Matelko je pomstychtivý a môžete ho mať za blázna, šialenca a vyšinutého, ale v žiadnom prípade nie
za hlupáka a blbca, a ten, kto to urobí resp. zamení blázna za hlupáka sa na vlastnej koži presvedčí a
na vlastnej škode naučí, že sa to nedá. O tom sa už presvedčila „podarená“ aktivistka zo skládky v
prezidentskom paláci aj liberál-fašistická čvarga vo vládnej koalícii. Hovorím to preto, lebo on
neustále a systematicky podkuruje nielen „partnerom“ v koalícii a v prezidentskom paláci, ale aj
zbytku Slovenska s cieľom im v pre neho lepšom prípade podsunúť všetkých čiernych Petrov a v pre
neho horšom prípade ich stiahnuť so sebou. A toto už nevidí len ten, kto buď žije pod kameňom,
alebo to vidieť nechce.

Dôvod, prečo hovorím, že Matelko je horká liečivá pilulka je to, že jeho „partneri“ v prezidentskom
paláci a koalícii, až na ich patologickú nenávisť voči Ficovi, Smer-SD a vlastnému národu resp.
Slovákom, sú príčetní a keby v koalícii nebol Matelko, tak by sme videli také isté plazivé
ožobračovanie a zotročovanie Slovenska ako za Dzurindovej a Radičovo-Sulíkovskej vlády s o niečo
menej viditeľnou fašizáciou spoločnosti. Lenže je tu Matelko, kto „partnerom“ a zvyšku Slovenska
neustále a sústavne podkuruje a núti tým dav brať záležitosti do vlastných rúk (a týmto sa zaujímať o
veci), správať sa zodpovedne a niesť za seba a za svoje činy zodpovednosť.

A čo s týmto?

Nezostáva nám nič iné ako zatnúť zuby, švejkovať a prežiť hoci aj z 300 € kým sa dá (ako to
pripomenul Nikita), lebo dav sa prebúdza ťažko, ale keď sa prebudí, tak veci dostanú spád. A jedným
zo spôsobov ako legálne švejkovať je to, že živnostníci zavesia na klinec svoju živnosť a namiesto
úradu práce a šedej ekonomiky založia výrobné družstvá (o tom bližšie asi v pondelok). Takže Soros-
čvarga na obrázku sa má na čo tešiť, lebo zodpovednosti za genocídu Slovákov neuniknú a ja dúfam,
že sa ku nim dostane vojenská a generálna prokuratúra skôr, než rozzúrený lynčujúci dav, ktorý chce
vidieť ich krv (a dúfam v to nie z humánnych dôvodov, ale preto, lebo ich výpovede sa dajú použiť
nielen v knihách dejepisu, ale aj v súdnom procese s väčšími rybami).

S pozdravom
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